

《单词百科:polytetrafluoroethylene是什么意思?polytetrafluoroethylene怎么发音?polytetrafluoroethylene的解释和用法》

英语单词polytetrafluoroethylene是什么意思?polytetrafluoroethylene怎么读?polytetrafluoroethylene怎么发音?简答网为您整理了polytetrafluoroethylene的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



polytetrafluoroethylene怎么读

polytetrafluoroethylene的读音:[p l tetr fl r 'e θ li:n]

polytetrafluoroethylene的意思

1、n.聚四氟乙烯;

polytetrafluoroethylene的双语例句

1、Teflon: Trademark for a polymer of tetrafluoroethylene fluorocarbon (polytetrafluoroethylene [PTFE]) .

铁氟龙: 四氟乙烯(ptfe) 或氟化的乙烯-丙烯 (FEP)的聚合物的商标名.

2、 The chemical and physical characteristics and applications of polytetrafluoroethylene (PTFE) fiber are introduced.

介绍了聚四氟乙烯 (PTFE) 的化学、物理等特性及其应用.

3、 Polyphenylene sulfide (PPS) composites filled with Polytetrafluoroethylene (PTFE) and kaolin nanoparticles were prepared by compression molding.

通过模压的方法制备了聚四氟乙烯 (PTFE) 和纳米高岭土填充的聚苯硫醚 (PPS) 复合材料.

4、 The performance of Polytetrafluoroethylene (PTFE) is good and is applied intensively on sealing material at present.

聚四氟乙烯 (PTFE) 性能优良,是目前广泛应用的密封材料.

5、 Mechanism of swelling oil-leakage of transformers seal rings made by polytetrafluoroethylene is presented in this paper.

溶胀渗漏油是指密封因吸油增重,油再透过密封圈渗漏到变压器体外的过程.

6、 Air-curing anti-sticking coating is prepared with epoxy resin as binder and polytetrafluoroethylene as filler.

以环氧树脂为基料,聚四氟乙烯为填料制备了常温固化 防粘 涂料.

7、 It is an important method to modify polytetrafluoroethylene (PTFE) by compositing PTFE with inorganic particles.

聚四氟乙烯 (PTFE) /无机粒子的复合是改进PTFE性能或实现功能化的重要方法.

8、 Objective : To evaluate the application of expanded polytetrafluoroethylene (ePTEE) grafted for establishing hemodialysis access.

目的: 研究及评价人造血管建立血液透析通路的临床应用效果.

9、 Blends of poly (phthalazinone ether sulfone ketone) (PPESK) and polytetrafluoroethylene (PTFE) were prepared via solution frictiontester.

采用溶液共混法制备了不同质量比的新型含二氮杂萘酮结构聚芳醚砜酮 (PPESK) 与聚四氟乙烯 (PTFE) 共混物.

10、Sorts of fluororesins and the discovery of polytetrafluoroethylene are introduced.

简介氟树脂的种类和聚四氟乙烯的发现经过.

以上是简答网为您整理的polytetrafluoroethylene怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于polytetrafluoroethylene的用法、polytetrafluoroethylene的释义、polytetrafluoroethylene的相关详

情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/polytetrafluoroethylene>

